
  

  

MILJÖ- OCH 
HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-06-12, § 13 

 

 Tid Tisdagen den 12 juni 2012 kl 17.00 – 17.45 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Måndagen den 18 juni 2012 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C), ordföranden  

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden  

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)   

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)   

Mikael Magnusson (S)   

Rana Carlstedt (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M)  för Per Ola Bosson (M) 

Frida Johansson Metso (FP) för Karin Karlsbro (FP) 

Fredrik Canerstam (S)  för Åsa Wester (S) 

  

Ersättare:  

Eva Runvald (M)  

Viktor Strååt (M)    

Per Johansson (FP)  

Maria Brogren (C)    

Kristina von Engeström (S)    

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Christina Wikberger, Emily Tjäder, Håkan 

Andersson, Ingrid Mårtenson, Margareta Widell, Pia Winbladh Högfors samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Markus Berensson. 

 

 

 

 

 

 

 



  

 § 13 
Motion (2012:4) om program för gröna skyskrapor i Stockholm 
Remiss från stadsbyggnads- och idrottsroteln 
Dnr 2012-2675 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

 svar på remissen. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 28 maj 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Begreppet ”grön skyskrapa” är luddigt och odefinierat. Miljö- och/eller 

energianpassad byggnad vore mer lämpligt. Då Stockholm har ett stort behov av 

både bostäder och bevarad grönmark är det lockande att tänka att det bara är att 

sätta igång att bygga på höjden. Erfarenhetsmässigt blir dessa byggnader dock 

både mycket dyra och mycket energikrävande vilket ofta glöms bort i debatten. Vi 

anser att en ”grön skyskrapa” inte kan definieras med att man t.ex. lägger in gröna 

takterasser eller liknande utan att dessa hus måste byggas med högsta möjliga 

miljö- och klimatkrav precis som övriga framtida bostäder bör byggas. En 

ordentlig kartläggning kring huruvida det är möjligt att bygga sådana skulle vara 

ett bra första steg. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


